
 

Referat af Kursistrådsmøde d. 26.02.2025 kl. 11.20-11.55 i 
V250  
 

1. Godkendelse af dagsorden, v. Neel/Lucca 

Godkendt 
 

2. Valg af mødeleder og referent  
Hanne skriver referat. Neel er mødeleder 

 

3. Præsentation af fremmødte 
I alt er der 13 kursister fra 2,y, 3.m, 1. n, i, j og t. og fra enkeltfag 
Lucca: næstforperson 
Neel: forperson 
Martin (Uddannelsesleder) 
Sofie (pædagogisk ledelseskonsulent) 
Hanne (lærer) 

 

4. Trivselsundersøgelse 
Martin fortæller:  
Resultaterne fra trivselsundersøgelsen for kursister på den 2-årige og den 3-årige 
HF på KVUC er lige kommet.  
 
Tallene skal bearbejdes, og der skal laves en rapport.  
 
Der skal laves en arbejdsgruppe med nogle kursister fra den 2-årige og den 3-årige 
HF, som kan være med til at forklare, vurdere, hvad svarene betyder. 
 
De kursister fra den 2-årige og den 3-årige, som vil deltage, skal skrive til Neel. 

 

5. Hvordan går det med foto- /videokonkurrencen?   
Lucca fortæller: Skolen har 5 kameraer. De bliver udlovet som præmie i en 
konkurrence. Man skal lave en video på ca. 20 sek. Og de fem bedste videoer 
vinder et kamera.  
Emnet: Hverdagen på KVUC. 
Der kommer mere information ud på skærmene. 
 

 

6. Kantineudbud 
Kontrakten på dem, der kører kantinen på KVUC udløber, og den nye skal vælges.  
Dette gøres på baggrund af et udbud. 3 interesserede har sendt deres tilbud, som 
netop er i gang med at blive behandlet.  
 
Neel fremlægger kort de 3 forskellige udbud – uden at nævne navnene. 



 

 
Der er stor forskel på hvilket slags mad, priser, bæredygtighed m.m., de kan 
tilbyde. 
 
En kursist kommenterer, at det er godt, at der både vil være vegetarisk, vegansk 
og kødmad.  
 
Vil priserne blive dyrere? – måske for kødretterne, men nok billigere for ikke-
kødretter. Der er forskel fra udbyder til udbyder.  
 
Der bliver spurgt, om der vil være mad til f.eks. gluten-allergikere. Det er uklart.  
 
Flere nævner, at det ikke er helt tydeligt, hvor store størrelsen er på de enkelte 
portioner.   
 
Skolen vil gerne fremover give gratis morgenmad til alle kursister – nok havregryn 
med mælk. Der kommer mere information om det i fremtiden.  

 

7. Mulig politisk debat    
På sidste møde var der nogle medlemmer, som udtrykte ønske om at få lavet en 
politisk debat på KVUC. 
 
Neel spørger, om der er emner, der kunne være relevante: Følgende emner blev 
fremhævet: 

• Uddannelsespolitik 
• Klima 

• Kulturpolitik 
• Forsvarspolitik 
• Stress/accelererende – teknologisk udvikling 

 
En kursist spørger, om man inden kunne lave en afstemning om vigtige emner. 
En kursist ønsker, at det ville være godt med meget forskellige partier. 

 

8. Evt 
 

Religion på KVUC 
En kursist fremlægger, at han ville starte en klub op, hvor man kunne tale om 
religion – uanset religion. De har søgt om det, men har ikke fået svar.  
 
Nogle er også interesserede i at starte en kristenforening op.  
 
En diskussion starter om religiøs kultur på KVUC. 
Hanne foreslår, at punktet bliver taget op på næste møde.  
 
Mødet slutter i god ro og orden. 



 

 
 
 


